
Bestyrelsesmøde i A/F Sejlet den 24. oktober 2023
Deltagere: Rasmus (referent), Karin, Kjeld, Tom og Sune
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Referat

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 8. august 2023

1A Mulighed for fjernaflæsning af vand- og varmemålere

Der overgås til fjernaflæsning fra årsskiftet. Alle beboere informeres omkring app-betjening,

og der varsles dato for udskiftning af målere. Der udskiftes målere for hele bygningen i et

samlet tidsrum (forventet d. 8. - 9. januar 2024). Der informeres via Sejlets facebookside,

samt uddeles skriftligt materiale i postkasser og via LEA.

Det er vigtigt, at alle kan være hjemme eller give nøgle til en nabo/bestyrelsesmedlem når

målerne skal aflæses og derefter udskiftes. Hvis beboeren af lejligheden ikke kan være

hjemme/videregive nøgle i aftalte tidsrum, vil der kunne blive pålagt gebyr ved senere

udskiftning af målere.

1B Mulighed for fibernet/bredbånd i Sejlet

Tom har undersøgt muligheden, og TDC kan etablere fibernet med den betingelse, at det er

til alle punkthuse i E/F Promenadebyen. Dette gælder ikke installation op til den enkelte

lejlighed, hvor ejer selv vil skulle stå for merudgiften, hvis fibernet ønskes.

Rasmus tager det videre til E/F Promenadens bestyrelse for drøftelse og stillingtagen.

1C Rengøring af trækonstruktion ved erhvervslokalet.

Sune, Karin og Tom har afholdt møde med Stig, som har været så flink at rense dele af vores

træfacade. Vand løber ved regnvejr forskellige steder ned ad facaden, som giver

forskelligartet slitage og udseende. For at få en ensartet facade, kan man male træværket,

hvilket kræver vedligeholdelse og årlige omkostninger. Bestyrelsen har derfor valgt ikke at

gøre mere ved det foreløbigt. Vi vil til foråret 2024 undersøge, om vandet på en anden måde

kan ledes uden om træværket eller på en mere hensigtsmæssig måde fordeles.

Bestyrelsen har foræret Stig en erkendtlighed for hans store indsats med det og

træterrasserne på mellemstykket mod Broen, som er blevet rigtig fine.



1D Elaftale og bankforhold i A/F Sejlet

Ejerforeningen er overgået fra kvartals-el til spot-el (variabel) hos Energi Fyn pr. 01.06.2023

på foranledning af tidligere kommunikation.

Kjeld har undersøgt, at Nykredit Bank giver 0,5% i indlånsrente og har fornuftige gebyrer i

modsætning til 0,0% indlånsrente i Danske Bank. De fleste banker giver angiveligt aktuelt 0%

i rente på en foreningskonto. Foreløbigt er incitamentet dog ikke stort nok til at skifte bank,

men vi vil løbende undersøge vilkårene.

1E Udskiftning af lamper i trappeopgangen til LED efter inspiration fra Stævnen

Stævnen foretager løbende udskiftning af pærer til LED. LED-pærer er dyrere, men har et

lavere energiforbrug. Sejlet har tidligere indkøbt et større parti af specialpærer til Sejlets

opgang, som gør at vi skal have opbrugt den beholdning, før der tages stilling til dette punkt.

De indkøbte pærer har en forventet levetid på 15 år, og Tom har gennem flere år, samlet set,

kun udskiftet tre pærer. Når lagerbeholdningen er tæt på tom, vil vi igen tage emnet op igen.

1F Stillingtagen til tageftersyn

Der blev drøftet, at vi som forening bør foretage tageftersyn hvert 2. år, så vi bedre sikrer

eventuel vedligeholdelse, der viser sig nødvendig. Nr. Lyndelse Tagdækning inspicerede

taget sidste efterår uden bemærkninger for et relativt fornuftigt beløb.

Næste eftersyn foretages i efteråret 2024.

1G Stillingtagen til opgave med registrering af p-pladsindehavere omkring Sejlet

Parkeringslauget ønsker en opdateret opgørelse af P-pladsindehavere i kælderen. Dette skal

sikre, at der er mulighed for at kontakte pågældende ejere af p-pladser og ligeledes sikre, at

p-pladser anvendes af herboende ejere.

Kjeld udformer et skriv til bilernes forrude. Rasmus udskriver. Karin uddeler.



1H Cykeloprydning ved og i parkeringskælderen

Tom har forberedt sedler til omdeling i postkasserne og ved døre til

cykelparkeringsområdet. Der sættes manillamærker på cykler, som skal tages af, såfremt

cyklen skal blive holdende.

Cykler, hvor mærkatet, ikke fjernes inden for en given dato, vil blive indleveret til

hittegodskontoret. Løse effekter vil ligeledes blive fjernet som skrald.

2 Nye punkter til dette møde

2A Regnskab, rapportering 3. kvartal 2023

Alt i alt holder vi budgettet med enkelte afvigelser. Elforbrug ligger lidt højere på året, men

forventes at ramme budget nogenlunde.

Der er en højere udgift til service pumpestation end budgetteret. Sune følger op på årsag

med Desmi. Egenkapitalen udgør ved kvartalets udgang ca. 286.000 kr.

2B Reparation af bærekabler i elevatoren i nr. 14

Bærekablerne har strukket sig i elevatoren i nr. 14, og skal afkortes for at det

regelmæssige syn kan godkendes. Reparationen beløber sig til knap 30.000 kr. inkl.

moms. Vi skal forvente, at elevatoren er ude af drift i en dags tid.

Kone melder når de kommer ud, så vi kan informere beboerne i opgang 14 rettidigt.

2C Udskiftning af altanglas, nr. 12, 1..tv.

Sune har kontaktet Fyns Glarmester omkring udskiftning af altanglas. Det dækkes ikke af

forsikringen. Glasset udskiftes inden, de nye ejere overtager lejligheden, 01.12.2023.

3 Nyt fra beboere

3A Brud på husordenen

Opfølgning fra sidst: Cykelopbevaring på fælles repos med mærker på vægge.

Udlejningsfirmaet har været på adressen og ført tilsyn. De konkluderede, at mærkerne på

væggen med meget lav sandsynlighed, kan være forårsaget af en voksen persons cykel.



Endvidere talte de med beboeren om fælles rengøring og generel imødekommenhed.

Sune følger op på sagen.

En beboer i nr. 12 har løst nedløbsrør. Der tages kontakt til Hauge Stål/Hygind Smedie ift.

udbedring.

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget

Sune har indsendt tre punkter til Ejerforeningen:

Beplantning af trekanten ud mod Åløkkeskoven ved Toldbod Huse. Sejlet vil gerne være

primus motor. Der efterspørges et budget.

Parkeringsskilte på terræn er skæve/bøjet/ligger ned.

Hækplanter ved Sejlet parkering er stadig visne/døde. Der savnes en handleplan. Hvis der

skal genplantes, er det vores vurdering, at der først etableres et højere jordlag, så

hækkens rødder har mere plads til at vokse. Dertil regelmæssig vand og gødning. Der er

blevet genplantet 3-4 gange uden, at resultatet er blevet bedre.

Der arbejdes fortsat i Parkeringslauget på mulighederne for overtagelse af P-kælder fra

nuværende ejer. Der informeres fælles via E/F Promenaden.

5 Eventuelt

Der flytter nye beboere ind i nr. 12, 3. tv pr. 01.12.2023 samt ny beboer i nr. 12. 5. mf. pr.

01.01.2024.

6 Mødekalender

Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag d. 24. januar 2024 hos Karin.


